
Eliteudvalgsmøde torsdag den 28. oktober 

Dagsorden: 

1. Referat fra bestyrelsesmøde 

2. Drøftelse af fremtidige trupper 

3. VM i Tyrkiet 

4. Handlingsplan 2011 

5. Eventuelt 

 

Pkt. 1: UU foreslår at EU udtager de 9 juniorer til juniortruppen.  Det er vi indstillet på, men da vi påregner 

at starte tidligere på året med truppen, må det betyde, at der skal overføres nogle penge fra UU til EU. 

Claus har i øvrigt allerede kontaktet alle formænd for klubber under DPF for at få et overblik over, hvem af 

de registrerede juniorer, der egentlig er aktive.  EU vil udvide truppen til 12 juniorer, med den begrundelse 

der er 12 licens junior der er aktive.   

Der har tilsyneladende været visse problemer under bronzekampen ved DM med nogle af vore elitespillere. 

Vi vil understrege vore krav til eliten ved førstkommende samling. Der må ikke være tvivl om, at vi forlanger 

god opførsel af alle i vore trupper. 

Vi er skuffede over, at FU ikke har kunnet give os nogen tilkendegivelser på vores forslag til EU´s budget 

2011. Det gør det vanskeligt at udarbejde en handlingsplan. 

 

Pkt. 2: Vi vil have et møde med DIF´s konsulent for at få nærmere defineret talentbegrebet. I 2011 udtager 

vi følgende trupper: Landsholdstrup herre, landsholdstrup damer, talenttrup A herre, talenttrup A damer, 

talenttrup U23 og talenttrup junior. Vi afventer Pascals udtalelser.  

 

Pkt.3: Vi synes, at placeringen er lidt skuffende, da vi mener at potentialet var til mere.  

Pkt.4: Vi har tilpasset handlingsplanen, så godt som det er muligt. Dog vil den først blive offentliggjort, når 

vi kender det endelige budget. 

Pkt.5: Intet 
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